

K-GLOSS®

JAN - DEC 2023

Healthy HAIR

Choosing the right haircare helps to restore hair to healthy state. Eliminates frizz and dryness for a glossier and more glorious look.

THE SCENT

Scent attracts, stimulates and rejuvenates. What is the right scent for your hair?

#musthaves
#byebyefrizzy

#Hairmatters

K-GLOSS[®] SMOOTHING TREATMENT PLUS

K-GLOSS[®] is the #1 Keratin Bond Transformation System for your hair and color treated hair.

Our formula delivers the building blocks for breakthrough results. K-GLOSS[®] protects the hair from heat and environmental stress, giving longevity to color treated hair, revitalizes and restores dry damaged tresses. K-GLOSS[®] is more than a smoothing treatment, it helps to de-frizz the hair and add shine, gloss and moisture without disrupting its texture. Safe for all hair types.

K-GLOSS 是排名第一的角蛋白键转化系统，适用于您的头发。我们的配方为取得突破性成果奠定了基础。只需一次简单的涂抹，注入角蛋白和胶原蛋白，以提升光泽和水分。保护头发免受热和环境压力的影响，使经过染色的头发长寿，使干燥受损的头发恢复活力和恢复活力。不仅仅是一种顺滑护理，它有助于去除毛躁并增加光泽，同时不会破坏头发的质地。适用于所有类型的头发和经过染色处理的头发。

“I am impressed with this enhanced formula. My hair is definitely shinier and smoother. Drying and styling after each wash is no longer a chore. Best of all, it lasts.”

“这种增强的配方给我留下了深刻的印象。我的头发绝对更亮更顺滑。每次洗涤后的干燥和定型不再是一件繁琐的事情。最重要的是，它会持续”。

-Joan L

#straighttothepoint



Hydrolyzed Collagen
水解胶原蛋白

Hydrolyzed Keratin
水解角蛋白



K-GLOSS® S4 TREATMENT

The next generation in hair smoothing and straightening.

An ultra-light hair treatment harnessing the synergistic properties of K-GLOSS® Fantastic 4 essential oils to strengthen hair from within, creating new hydrogen and ionic bonds for stronger keratin structure.

Free from toxic and harsh chemicals, hair fibers are rebuilt from the inside out. The K-GLOSS® S.4 Treatment protects hair from heat, environmental and mechanical stress to drastically improve dry and damaged hair. With just one treatment, healthy and smooth locks can be achieved with results lasting up to 4 months. This treatment is safe for all hair types.

从内到外重建头发纤维。无需持续维护即可体验健康顺滑的锁具。K-Gloss S.4 Treatment 为您的秀发注入摩洛哥坚果油、黑籽油、印加果油和辣木油这四种神奇的油。保护头发免受热和环境压力的影响，使经过染色处理的头发长寿，并改善干燥和受损的头发。K-Gloss™ S.4 护理对所有类型的头发都是安全的，并且会消除 90% 的毛躁。治疗可持续长达 4 个月。

“Amazing products. I’m in my early 40’s and my hair has become very frizzy and dry. This is the only product that actually works. My hair is healthy, shiny and vibrant. The frizz and dryness are gone. I would recommend K-GLOSS® 100%. This product is really worth the investment.”

“惊人的产品。我 40 岁出头，我的头发变得非常卷曲和干燥。这是唯一真正有效的产品。我的头发健康、闪亮、充满活力。毛躁和干燥消失了。我会推荐这款产品。”

- Abigail C

#shinny&silkysmooth



Black Cumin
黑籽油

Sacha Inchi
营养素

Moringa
辣木油

Argan
摩洛哥坚果



K-GLOSS® PINKBOND

Universally formulated to enhance the results of all in-salon chemical treatments. K-GLOSS® Pinkbond repairs, protects, strengthens, and fortifies to deliver frizz-free, strong, shiny, and beautiful hair. Pinkbond uses Fiberhance Technology to penetrate deep into the hair cortex and create new bonds that support the internal keratin structure.

专为专业人士打造，旨在增强其客户的服务。Pinkbond 采用通用配方，可增强所有沙龙内化学服务；并致力于修复、保护、强化和重建头发纤维。我们可以在不影响头发完整性的情况下轻松实现客户所需的外观。Pinkbond 专业护发产品是一种适用于多种护理的产品，

可提供无毛躁、强韧、柔软和闪亮的效果。在每次专业处理后，为染过色的头发提供长寿并改善干燥和受损的头发。

“As a professional stylist, I have been blending K-GLOSS® Pinkbond treatment with other in-salon chemical process and has discovered that it does enhance the desired results. It has become my go-to treatment ever since, as it helps in repairing and protecting damaged hair effectively reducing frizz significantly.”

“作为专业造型师。我一直在将 K-GLOSS Pinkbond 处理与其他沙龙内化学工艺混合，发现它确实可以提高预期效果。从那以后，它就成为了我的首选疗法，因为它有助于修复和保护受损的头发，有效地显着减少毛躁”。

- Alfred D

#awesome



Fiberhance Technology
Ammonium Gluconate

纤维增强技术葡萄糖酸铵

K-GLOSS[®] DE FRIZZING TREATMENT

Not only will you have healthy hair, your mane will be thoroughly protected from heat & environmental stress. We designed this product to recondition; dull, dry, damaged, over-processed hair making it healthier and have a

more manageable air dry. Formulated with thermally-activated polymers, and infused with power-packed natural oils.

您不仅会拥有健康的头发，而且您的鬃毛也会受到彻底保护，免受热和环境压力的影响。我们设计此产品是为了翻新；暗淡、干燥、受损、过度处理的头发使它更健康，并且更容易风干。采用热活化聚合物配制而成，并注入充满活力的天然油。

“I have fine hair but after the treatment, it looked so much fuller and shinier. It gave my hair not only the de-frizzing benefits, but lots of body too. I am convinced and will definitely like to try another K-GLOSS[®] product too.”

我的头发使用后，它看起来更饱满、更有光泽。它不仅给我的头发带来了去毛躁的好处，头发看起来更丰盈。我相信并且一定会喜欢尝试另一种 K-GLOSS 产品。

- Lourdes M

#byebyefrizzy



Biotin
生物素

Retinol
视黄醇

Power-packed
Natural Oils
充☑活力的天然油

Probiotics
益生菌

K-GLOSS[®] DE FRIZZING TREATMENT MASQUE

Our De-Frizzing Masque is very light weight and versatile. Biotin, Retinol, Natural Oils, and Probiotics create a power-packed hair de-frizzing treatment masque that's suitable for all hair types.

An infusion of ingredients that are known for their healing, calming, and hydrating properties. They work in overdrive to reduce frizz by 90% for any hair type.

我们的 De-Frizzing Masque 重量轻且用途广泛。生物素、视黄醇、天然油和益生菌打造出一款功能强大的头发去毛躁护理面膜，适合所有类型的头发。注入以其治疗、镇静和保湿特性而闻名的成分。它们超速工作，可将任何类型的头发的毛躁减少 90%。

“True to its words, De Frizz Masque keeps the moist in my hair leaving it healthy, shiny and smooth even in the hot summer months. No more dry and unruly hair. The masque has become my must haves.”

言出必行。保持头发湿润，即使在炎热的夏季也能保持头发健康、闪亮和光滑。不再有干燥和不守规矩的头发。它成为我的必备品。

-Melissa R



Vegetable Protein
植物蛋白

Retinol
视黄醇

#Musthaves

Hydrogenated Castor Oil
氢化蓖麻油

Biotin/
Folic Acid
生物素/叶酸

K-GLOSS® DE FRIZZING SERUM

K-GLOSS® silicone-free serum gives your hair that luxurious, silky, smooth finish post use, while being lightweight in a way that doesn't weigh your strands down. It coats the surface of the hair without penetrating the hair's cuticle. They add

shine, softness and color vibrancy to your hair. The serum even reflects light and makes your tresses look shinier and healthier while protecting them from sun, dust and even humidity. It will help to lock moisture in your hair and prevent the frizz and flyaways. Safe for all hair types.

K-GLOSS™ 无硅精华液让您的头发在使用后呈现奢华、丝滑、光滑的效果，同时重量轻，不会压低您的发丝。它覆盖在头发表面，而不会穿透头发的角质层。它们为您的头发增添光泽、柔软度和色彩活力。精华素甚至可以反射光线，让您的秀发看起来更闪亮、更健康，同时保护它们免受阳光、灰尘甚至湿气的侵害。它有助于锁住头发中的水分，防止毛躁和飞散。适用于所有类型的头发。

“Easy and no fuss, just apply onto hair after wash. It makes my hair shinier, healthier and moist. This silicon-free serum is lightweight and adds volume to my hair without weighing it down. Love it!”

“简单且无需大惊小怪，只需在洗完后涂抹在头发上即可。它让我的头发更亮、更健康、更湿润。这款不含硅的精华素质地轻盈，可增加头发的蓬松度而不会压低头发。你会爱上它”。

- Jenny L

#softsilky&moist



Citrullus Lanatus
西葫芦

Zea Mays
玉米

Daucus Careta Sativa
胡萝卜

Glycine Soja
大豆



K-GLOSS[®] DE FRIZZING SHAMPOO

K-GLOSS[®] De-Frizz Shampoo for smoothness. Helps control rebellious, unruly hair and manages frizz against humidity for smoothness. This anti-frizz, shampoo is suitable for all hair types and color treated hair. Nutrient-rich, vegan friendly, cruelty-free, paraben-free & gluten-free. Formulated to maximize results for your individual needs.

K-GLOSS De-Frizz 洗发水带来顺滑感。帮助控制叛逆、不守规矩的头发，并控制毛躁，使其顺滑。这款抗毛躁洗发水适合所有发质和染过色的头发。营养丰富，无对羟基苯甲酸酯和无麸质。配方旨在最大限度地满足您的个人需求。

“I was eager to try it out and was convinced by the result. The rich ingredients did wonder to my hair leaving it nourished, smooth and the tangles gone. Smells great too.”

“我迫不及待地想尝试一下，并对结果深信不疑。丰富的成分确实让我的头发感到惊奇，让头发滋润、光滑，打结也消失了。闻起来也很棒”。

-Michele T

#nourishsmooth&light



Argonia Spinosa Kernel Oil
刺银杏仁油

Moringa Oleifera Seed Oil
辣木籽油

Maurita Flexuosa Fruit Oil
毛里求斯 flexuosa 果油

#HAIR
matters
#AWE
SOME
#straightto
thepoint
#WOW
#LUXE
#SHINY
SILKY smooth
#itmustbe
K-GLOSS®
#byebyefrizzy
#carpediem
#musthaves
#bestof USA
#madewith
from NYC



Exclusive Distributor / 经销商 : **NEKDERX** Sdn Bhd (241577-W)

Inquiry / 諮詢專線 : 03 - 7726 8733 www.nekderx.com.my

Sub Distributor / 分銷商 : Unibeauty Enterprise S/B
Tel : 088 - 230 776

Hock Chuong Trading S/B
Tel : 082 - 484 805

Hong Guan (Brunei)
Tel : +673 -2793205